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PROTOKÓŁ  Nr XXIII/16 
z sesji Rady Miejskiej w Iłowej 

z dnia  30 maja  2016 r. 

odbytej w Gminnym Centrum Kultury  i Sportu w Iłowej, przy  ul. Żagańskiej 15 

Pan Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad (na 15 
radnych w sesji uczestniczyło 15 radnych) i otworzył obrady XXIII sesji Rady Miejskiej w Iłowej. 

1)    Krystyna Burnat 
2) Gajda Wiesława 
3) Jakubowicz Mieczysław 
4) Jung Alina 
5) Krawczyk Ilona 
6) Lesiak Edward 
7) Leszcz Waldemar 
8) Mutwil Artur 
9) Przynoga Franciszek 
10) Siudy Krystian 
11) Słomiński Tomasz 
12) Sygnowski Zygmunt 
13) Szymczak Piotr 
14) Mirosław Wdowiak 
15) Żołnowska Maria 

 
W związku z obecnością wymaganej liczby osób (radnych), obrady sesji są prawomocne. 
Ponadto w sesji uczestniczyły osoby zaproszone: 

1) Paweł Lichtański – Burmistrz Iłowej  
2) Roman Andzel – Sekretarz Gminy 
3) Małgorzata Kondraciuk – Kierownik Referatu Organizacyjnego UM w Iłowej 
4) Wojciech Knap – Informatyk UM w Iłowej 
5) Wojciech Kaczmarski – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej UM w Iłowej 
6) Małgorzata Hajdas – Grzesik – Referent w Referacie Gospodarki Komunalnej UM w Iłowej 
7) Józef Brzezicki – Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Iłowej 
8) Zdzisław Chodorski – Sołtys wsi Konin Żagański 
9) Leokadia Ziaja – Sołtys wsi Jankowa Żagańska 
10) Agata Parfianowicz – Sołtys wsi Wilkowisko 
11) Władysław Kozłowski – Sołtys wsi Czyżówek 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił następujący  porządek obrad: 

I.  Sprawy regulaminowe 

1. Otwarcie sesji i powitanie. 

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Zgłoszenie (odczytanie) uwag i poprawek do porządku obrad (w przypadku zmiany 

w porządku obrad zatwierdza się zmieniony porządek obrad). 

II. Obrady 

1. Przedstawienie sprawozdania z działań w okresie między sesjami przez: 

 Burmistrza Iłowej,  

 Przewodniczących komisji stałych i doraźnej Rady Miejskiej w Iłowej, 
2. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania radnych.  

3. Interpelacje i wnioski przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych. 
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4. Przyjęcie uchwał w sprawie: 

1) wyboru metody  ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

wysokości tej opłaty – referuje Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej (Druk Nr 69) 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 

6. Odpowiedzi na interpelacje, wolne wnioski i zapytania radnych. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski przewodniczących organów wykonawczych jednostek 

pomocniczych. 

8. Zakończenie XXIII sesji Rady Miejskiej w Iłowej.  

Do przedstawionego porządku obrad Pan Paweł Lichtański – Burmistrz Iłowej zgłosił wniosek o 
wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchwalenia Planu Gospodarki 
Niskoemisyjnej dla Gminy Iłowa do roku 2020 zgodnie z informacją przekazaną na ostatniej sesji 
Rady Miejskiej.  

Głosowanie wniosku: 
w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  
Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

Głosowanie porządku obrad po zmianach: 
w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych, 
Porządek obrad po zmianach został przyjęty jednogłośnie. 

PRZEBIEG OBRAD 

Ad. II pkt 1 
Pan Paweł Lichtański –  Burmistrz Iłowej przedstawił sprawozdanie z podjętych działań między 
sesjami tj. od dnia 25.04.2016  r. do dnia 30.05.2016 r. : 

 w dniu 25 maja 2016 roku wspólnie z panią Skarbnik Gminy podpisaliśmy w Urzędzie 
Marszałkowskim trzy umowy na dofinansowanie w ramach Programu Rozwoju Obszarów 
Wiejskich remontu dróg, które to przedsięwzięcia uchwaliliście Państwo na ostatniej sesji w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej w Gminie Iłowa na lata 2016 – 2030, czyli ulice: 
Pułaskiego, Batorego i Plac Wolności,  

 zakończyliśmy wczoraj uroczyste świętowanie z okazji Święta Kwitnących Azalii, które 
trwało od 21 do 29 maja, wspólnie ze Szkółką Krzewów Ozdobnych promowaliśmy tą 
imprezę. W materiałach promujących Szkółkę Krzewów Ozdobnych Pudełek były 
informacje o tym, co wydarzy się w mieście 28 maja, natomiast w materiałach 
promocyjnych Gminy Iłowa informowaliśmy o tym, że wydarzenie również ma miejsce w 
Szkółce Krzewów Ozdobnych. Po raz pierwszy świętowaliśmy pod nazwą Święto 
Kwitnących Azalii. W związku z tą imprezą przesunęliśmy koncerty w ramach Festiwalu 
Muzyki Organowej z sierpnia na maj.  

Przewodniczący Komisji Stałych Rady Miejskiej w Iłowej  nie składali  sprawozdań z pracy 
komisji za okres międzysesyjny, ponieważ w tym okresie nie odbywały się posiedzenia 
komisji, a projekty uchwał będące przedmiotem obrad dzisiejszej sesji były omawiane na 
posiedzeniach komisji w dniu 23 maja 2016 r.  

Ad. II pkt 2 
Interpelacje, wolne wnioski i zapytania radnych. 

Pan Franciszek Przynoga – Radny 

Podczas kwietniowej sesji Rady Miejskiej wnioskowałem do pana Burmistrza o zmianę godzin 
pracy pracownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Iłowej, przyjmującego wnioski związane z 
programem 500+, w odpowiedzi powiedział Pan, że to dobry pomysł, ale chciałbym się dowiedzieć, 
czy wprowadzono zmiany, bo nie mam sygnałów od mieszkańców. 
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Pan Tomasz Słomiński – Radny 

Panie Burmistrzu mam pytanie dotyczące drogi nr 296, tego odcinka, który nie jest teraz robiony, 
czy są jakieś informacje, ewentualnie kiedy będzie robiony. 

Pan Artur Mutwil – Radny 

1) Rozmawialiśmy już na temat kończącej się w tym roku gwarancji na Park, z tego co się 
orientuję to firma, która realizowała ten projekt już nie istnieje, właściciel firmy jest 
nieuchwytny, czy robimy coś w tym kierunku, żeby z sumy gwarancyjnej naprawić tam to 
co jest uszkodzone, to co wymaga naprawy, bo już prawie pół roku minęło i nie wiem, czy 
jest jakiś raport przygotowany na temat stanu Parku, bo za chwilę będziemy te prace robić 
za własne pieniądze, a mamy możliwość wykorzystania napraw w ramach gwarancji. 

2) Sprawa, o której mówiłem na poprzedniej sesji – bardzo, ale to bardzo bym prosił w imieniu 
nie tylko swoim, ale i mieszkańców, którzy jeżdżą przez Konin do Żagania, zróbmy coś z tą 
drogą, bo jest tam tragedia, wyminięcie się z samochodem jadącym z naprzeciwka to jest 
tragedia, więc warto by było zainterweniować, zainwestować parę złotych i wyrównać 
choćby te największe dziury, bo ta droga jest dużym odciążeniem dla naszych mieszkańców, 
którzy dojeżdżają do Żagania, szczególnie teraz w trakcie tego remontu, bo za dwa, czy trzy 
miesiące myślę, że utwardzenie tej drogi będzie zupełnie niepotrzebne, a w ogóle nie wiem, 
czy będzie istniało pobocze. 

Pan Mirosław Wdowiak – Przewodniczący Rady Miejskiej 
Panie Burmistrzu, czy została ustalona data ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu 
Szkół w Iłowej. 
 
Ad. II pkt 3 
Kolejny punkt obrad – zapytania, interpelacje przewodniczących organów wykonawczych 
jednostek pomocniczych.  
Nie zostały zgłoszone. 

Ad. II pkt 4 
Przyjęcie uchwał w sprawie: 

1) wyboru metody  ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
ustalenia wysokości tej opłaty 

Pan Wojciech Kaczmarski – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej – projekt uchwały, 
który Państwo macie przed sobą jest konsekwencją powierzonego postępowania przetargowego na 
odbiór odpadów komunalnych na drugie półrocze 2016 roku. W wyniku tego postępowania 
przetargowego – złożonej oferty na kwotę 12,39 zł/mieszkańca/miesiąc ustalono, że istnieje 
możliwość obniżenia opłaty pobieranej dotychczas od mieszkańców za odbiór odpadów 
segregowanych o kwotę 0,38 zł. Wynika to z tego, że do kwoty 12,39 zł/mieszkańca/miesiąc  
należy doliczyć koszty obsługi administracyjnej systemu w wysokości 1,57 zł oraz 0,04 zł koszty 
edukacji ekologicznej również za mieszkańca/miesiąc. Daje to w sumie kwotę 14,00 zł za odbiór 
odpadów segregowanych. W projekcie uchwały jest propozycja, żeby pozostawić na 
dotychczasowym poziomie kwotę za odpady odbierane w sposób zmieszany 17,38 zł. 

Pan Franciszek Przynoga 
Powiem delikatnie, że jestem bardzo zdenerwowany na firmę Zachód na pewno pozostali również, 
ponieważ z tego co widać stawka zmalała o 0,39 zł a poprzednie koszty bardzo się zmniejszyły, 
ponieważ ponad 295 tys. zł budowy PSZOK-u spłaciliśmy, zmniejszono częstotliwość odbioru 
odpadów i tutaj firma Zachód postąpiła moim zdaniem nie w porządku. Dlatego też jak Komisja 
Rewizyjna składała wniosek dot. rozmów na temat powstania grupy zakupowej w ramach 
Łużyckiego Związku Gmin, żeby jak najszybciej zmobilizować pozostałych wójtów i burmistrzów, 
a jeżeli nie to wnioskuję o przygotowanie dokumentacji przetargowej jak najszybciej, żeby do 
końca sierpnia br. można było przetarg ogłosić jako Gmina, wtedy jest możliwość, że więcej 
oferentów się zgłosi i wtedy te stawki możemy inaczej regulować.  
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Pan Paweł Lichtański – Burmistrz –  Panie Przewodniczący, Szanowni Radni w stu procentach 
popieram zdanie radnego Franciszka Przynogi. 

Pan Franciszek Przynoga – jeszcze chciałbym dodać, że według naszych wyliczeń, analizy na 
komisji minimum stawka powinna o 2 złote być mniejsza. Uważam, że firma Zachód bardzo 
nieładnie postąpiła. 

Pan Edward Lesiak – Radny – chciałbym skończyć tą myśl, którą wspólnie z panem Burmistrzem 
na komisji próbowaliśmy podejmować, gdyby jesienią faktycznie się okazało, że znowu będzie 
tylko jeden oferent i będzie próbował narzucać cenę, to proponuję dokonać szczegółowej analizy 
zakupu własnej śmieciarki i próbować odbierać odpady własnymi siłami, czy to z ekonomicznego 
punktu widzenia nie byłoby bardziej skuteczne. 

Pan Wojciech Kaczmarski – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – 
jeśli można, ekonomia nie ma tutaj nic do rzeczy z tego względu, że przepisy ustawy o utrzymaniu 
porządku i czystości w gminach obligują każdą gminę do przeprowadzenia przetargu. Nawet gdyby 
było nas stać i mielibyśmy taką śmieciarkę ciągle jeszcze mamy ustawę o utrzymaniu porządku i 
czystości.  

Pan Mirosław Wdowiak – Przewodniczący Rady Miejskiej – dodam jedynie, że zgadzam się z 
panami, wszyscy jesteśmy zawiedzeni tak małą obniżką ceny, ale niestety przetarg był ogłoszony 
tylko na pół roku, co prawdopodobnie zniechęciło inne firmy do przystąpienia do tego przetargu. 
Zrobiliśmy to świadomie podejmując wcześniej decyzję, że przystąpimy do grupy przetargowej. W 
tej sytuacji praktycznie nie mamy wyjścia, jeżeli nie przyjmiemy tej uchwały to cena  pozostanie na 
dotychczasowym poziomie. Obecnie w takiej sytuacji jesteśmy. 

Pan Paweł Lichtański – Burmistrz –  jutro jest posiedzenie Zarządu Łużyckiego Związku Gmin, 
nie wiem, czy już ostateczna decyzja zapadnie jutro, natomiast będę prosił członków zrzeszenia, 
żeby podjąć tą decyzję do końca czerwca br. żebyśmy mogli spokojnie przygotować dokumentację 
przetargową, którą i tak na potrzeby grupy zakupowej będziemy musieli sporządzić.  

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem 
konsultacji, które zostały przeprowadzone od 23.05.2016 r. – 30.05.2016 r. oraz, że  w wyniku 
konsultacji nie wpłynęły żadne uwagi i propozycje do tego projektu uchwały. 

Głosowanie uchwały: 
w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych  
za przyjęciem uchwały głosowało – 12 radnych   
przeciw – 1 (E. Lesiak) 
wstrzymujących się – 2 (Fr. Przynoga, K. Siudy) 

 
2) uchwalenia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Iłowa do roku 2020 

Pan Wojciech Kaczmarski – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej – w imieniu pana 
Burmistrza chciałbym wnieść autopoprawkę do podstawy prawnej projektu uchwały. Państwo 
macie uchwałę z podstawą prawną art. 18 ust.2 pkt15 ustawy o samorządzie gminnym oraz art. 18 
ust.1 Prawo ochrony środowiska, dzisiaj jeszcze doszliśmy do wniosku, że bardziej właściwą 
podstawą prawną będzie art. 18 ust.1 w związku z art. 7 ust. 1 pkt 1 ustawy o samorządzie 
gminnym oraz drugą podstawą prawną są założenia Narodowego Programu Rozwoju Gospodarki 
Niskoemisyjnej przyjętego przez Radę Ministrów 16 sierpnia 2011 r. To jest autopoprawka w samej 
uchwale, natomiast również nastąpiły drobne korekty już w samym planie gospodarki 
niskoemisyjnej. Znaleźliśmy kilka informacji, które wymagały skorygowania w samym planie Itak 
na stronie 17 i 18 planu gospodarki niskoemisyjnej zostały skorygowane wskaźniki naszych celów, 
które zakładamy, na stronie 24 też zostały skorygowane informacje dotyczące gminnego systemu 
gospodarki odpadami – tutaj pan radny Edward Lesiak zwrócił nam uwagę na nieprawidłowe 
informacje oraz na stronie 91, gdzie mamy tabelę Nr 50 ze zbiorczym zestawieniem działań, tutaj 
również drobne korekty powstały. Tak jak na komisjach wspominałem plan gospodarki 
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niskoemisyjnej  jest jednym z podstawowych dokumentów warunkujących  aplikowanie o środki 
unijne w nowej perspektywie finansowej 2014-2020. 
Dokument ten stanowi podstawę do pozyskania środków finansowych na realizację zadań z zakresu 
gospodarowania energią, zmniejszenia emisji zanieczyszczeń do powietrza, w tym emisji gazów 
cieplarnianych, termomodernizacji budynków, modernizacji kotłowni, wykonywania 
energooszczędnych  instalacji oświetleniowych, zwiększenie wykorzystania odnawialnych źródeł 
energii i innych przedsięwzięć  mających na celu zwiększenie efektywności energetycznej przez 
Gminę Iłowa oraz osoby fizyczne, podmioty gospodarcze, organizacje pozarządowe i inne osoby 
prawne z terenu Gminy Iłowa.  

Pan Mirosław Wdowiak – Przewodniczący Rady Miejskiej – chciałbym wyjaśnić, ponieważ w 
materiałach w § 1 jest zapis: Uchwala się i wdraża…, natomiast teraz jest zapis: Przyjmuje się i 
wdraża. 

Pan Wojciech Kaczmarski – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej – tak, to jest 
również drobna zmiana w § 1, jest to zmiana zasugerowana przez Wojewódzki Fundusz Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej, według tego Funduszu bardziej prawidłowym sformułowaniem 
jest: przyjmuje się i wdraża do realizacji. To jest jeszcze też autopoprawka. 

Pan Edward Lesiak – Radny – czy jeśli przyjmiemy tą uchwałę, jakie zobowiązania budżetowe 
na nas scedowano włącznie z przyjęciem harmonogramu. Oczywiście ogólnie, bo tam nie ma 
szczegółowo miesięcy jedynie szacunkowo, ale mniej więcej granice 2020 rok. Pytam, czy to jest 
skonsultowane z jakimś wysiłkiem finansowym. Ja rozumiem, że termoizolacja budynków, 
niekoniecznie wszystkich, ale przynajmniej chociaż jeden, dwa zróbmy to już coś będzie. Z tego co 
z panem kierownikiem rozmawiałem odnośnie jakiś elektrowni – w porządku, ale gazyfikacja wsi 
to szczytne hasło, szczytne zadanie dlatego pytam, czy przyjęcie tej uchwały będzie się wiązało z 
rewolucją budżetowa, bo nic pani Skarbnik Gminy na ten temat nie mówi. 

Pan Wojciech Kaczmarski – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej – to jest dokument 
strategiczny, to jest dokument, który w razie potrzeby umożliwi nam staranie się o dofinansowanie. 
Tym dokumentem zobowiązujemy się oczywiście do osiągnięcia celów w postaci redukcji emisji 
spalin, w postaci redukcji zużycia energii elektrycznej, ale nie zobowiązujemy się do podejmowania 
jakiś bardzo konkretnych działań. Jak Państwo zwróciliście uwagę w tym planie gospodarki 
niskoemisyjnej właśnie tak jak pan wspomniał są bardzo hasłowo wskazane inwestycje z 
szacowanymi kosztami, jest to o tyle dla nas korzystne, że nie zamykamy sobie tym hasłowym 
pojęciem drogi do konkretnych już działań, które oczywiście będą musiały się wpisywać w te hasła, 
które mamy zawarte. Natomiast nie jest to dokument, który na tą chwilę zobowiązuje nas 
finansowo do podejmowania działań, on ma nam umożliwić podejmowanie działań, ale nie być 
pętlą, która będzie się nam zaciskała.  

Pan Mirosław Wdowiak – Przewodniczący Rady Miejskiej – doprecyzowując jeżeli nie ma 
określonych wymagań, nie grożą nam żadne kary, tak? 

Pan Wojciech Kaczmarski – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej – tak.  
 
Głosowanie uchwały: 
w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych  
uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. II pkt 5 
Przyjęcie protokołu z  poprzedniej sesji Rady Miejskiej  
za przyjęciem protokołu głosowało – 15 radnych   
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
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Ad. II pkt 6 

Odpowiedzi na interpelacje, wolne wnioski i zapytania radnych 

Pan Paweł Lichtański – Burmistrz  
Jeśli chodzi o interpelację radnego Franciszka Przynogi dot. funkcjonowania Ośrodka Pomocy 
Społecznej, a konkretnie godzin w których mogliby mieszkańcy składać wnioski. Proszę Państwa to 
generalnie funkcjonuje – jeżeli ktoś nie może złożyć wniosku w godzinach pracy OPS bardzo 
często jest tak, że pracownicy zostają po godzinach i załatwiają sprawy związane z pracą zawodową 
i w tych godzinach jak najbardziej te osoby wnioski składały. Takich przypadków było kilkanaście, 
natomiast nie było takiego jasnego sygnału, żeby koniecznie wprowadzać tą godzinę. W ramach 
godzin nadliczbowych, które pracownicy wykonują w OPS-ie są te wnioski załatwiane. W tej 
chwili proszę Państwa złożonych wniosków jest około 450, one obejmują pomocą około 650 dzieci. 
Z danych statystycznych OPS-u wynika, że maksymalnie liczba dzieci objętych tą pomocą, tym 
świadczeniem to jest nieco ponad 700 dzieci. Także jesteśmy już bliscy zakończenia tej aplikacji. 
Tak naprawdę proszę Państwa w tej chwili do końca czerwca jeżeli ktoś złoży wniosek to dostaje 
wyrównanie na to świadczenie od 1 kwietnia br. już od 1 lipca to świadczenie będzie wypłacane od 
momentu złożenia wniosku. Jeżeli będzie taka konieczność prawdopodobnie w 2 ostatnich 
tygodniach czerwca będą oficjalnie ogłoszone dni, w których będzie można złożyć wniosek do 
godziny 1700.  

Pan Mieczysław Jakubowicz – Radny – przepraszam panie Burmistrzu, ale przy okazji wniosku 
pana Przynogi przekazałem prośbę mieszkańców, żeby jeden dzień w tygodniu OPS pracował 
dłużej. Każda firma, nawet nasz urząd w jeden dzień pracuje dłużej. Prośba mieszkańców była, 
żeby również OPS w wybrany dzień pracował dłużej, ponieważ mieszkańcy pracują do godziny 
1500 i nie mają czasu załatwić swoich spraw.  

Pan Paweł Lichtański – Burmistrz – oczywiście jeżeli jeden dzień dłużej, to któryś z tych dni 
krócej.  

Jeśli chodzi o odpowiedź na interpelację dotyczącą zakończenia remontu drogi wojewódzkiej  nr 
296 , to 2 tygodnie temu wspólnie z Kierownikiem Referatu Gospodarki Komunalnej Wojciechem 
Kaczmarskim spotkaliśmy się w Zarządzie Dróg Wojewódzkich z jednym z dyrektorów, który 
poinformował nas, że istnieje szansa, że remont zostanie dokończony być może nawet w przyszłym 
roku, wszystko zależy od stanu kanalizacji burzowej i sanitarnej na tym odcinku, będziemy 
zobligowani do tego, żeby zrobić monitoring kolektora sanitarnego, może nawet przegląd 
kanalizacji burzowej, ponieważ oni nie mają projektu. Jeżeli kolektor sanitarny i burzowy jest 
sprawny, to oni mogliby zrobić remont tej nawierzchni, położyć dywanik zrobić nowe chodniki, ale 
warunkiem jest to, że stan kanalizacji sanitarnej i burzowej jest dobry. My tego tak naprawdę nie 
wiemy do końca. W tej chwili szukamy środków, żeby to zrobić, żeby poinformować Zarząd Dróg 
Wojewódzkich jaki jest stan tej kanalizacji. Wszystko na to wskazuje, że w przyszłym roku uda się 
ten remont dokończyć. To jest tylko jedyna przyczyna dla której ten remont nie był kończony. 
Natomiast ja nie wiem dlaczego dokumentacja, którą Zarząd Dróg Wojewódzkich posiada nie 
objęła również swoim zakresem całego odcinka. Podejrzewam, że jak w przypadku poprzednich 
remontów drogi nr 296 (Traugutta, Kolejowa) sukcesywnie, etapami był realizowany.  

Interpelacje pana Artura Mutwila dotyczące przeglądu gwarancyjnego Parku – jesteśmy po 
przeglądzie gwarancyjnym, już Państwa o tym informowałem, jest spisany protokół,  żeby złożyć 
wniosek o wypłatę tzw. odszkodowania musimy mieć zrobioną wycenę po tym przeglądzie. W tej 
chwili przedsiębiorca z Iłowej robimy nam wycenę, jak będziemy mieć gotową wycenę złożymy 
wniosek. Gwarancja jeszcze jest do końca roku. Tak jak słusznie pan zauważył firmy już nie ma, a 
jeżeli jest to w upadłości. 

Jeżeli chodzi o uzupełnienie poboczy na trasie Iłowa – Konin z powiatu żagańskiego otrzymaliśmy 
tłuczeń, w ramach niepisanej umowy ZGKiM będzie sukcesywnie uzupełniał pobocza, być może 
jeszcze uda się nam wykorzystać przez czas trwania remontu drogi nr 296 frezowinę, którą 
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uzyskamy z frezowania ulicy Żeromskiego i ulicy Młyńskiej. Tą frezowinę też można byłoby 
wykorzystać do uzupełniania tych poboczy, to jest bardzo dobry materiał do takich prac.  

Pan Wojciech Kaczmarski – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej – polisę 
ubezpieczeniową mamy na kwotę 81 tys. zł, mając wycenę niezbędnych robót naprawczych o tą 
kwotę będziemy wnioskować. Na tą chwilę czekamy tylko na wycenę tych prac. 

Pan Paweł Lichtański – Burmistrz – odnośnie daty konkursu na stanowisko dyrektora zespołu 
szkół – w tej chwili przygotowujemy zarządzenie i myślę, że do końca tygodnia będzie ono gotowe. 
Wszystko na to wskazuje, że do końca czerwca  dyrektor będzie już znany. 

Ad. II pkt 7 

Odpowiedzi na interpelacje i wnioski przewodniczących organów wykonawczych jednostek 

pomocniczych. 

Nie zostały zgłoszone. 

Ad. II pkt 8 

Zakończenie  obrad sesji Rady Miejskiej w Iłowej. 
Wobec  wyczerpania się  porządku  obrad  Pan Mirosław Wdowiak – Przewodniczący Rady 
Miejskiej  zamknął  obrady XXIII sesji  Rady Miejskiej  w Iłowej.  
Na tym protokół zakończono.  
Protokół zawiera 7  stron, ponumerowanych od 1 do 7 . 
Sesja trwała nieprzerwanie  od godz. 1500 do godz. 1600. 
 
Protokołowała: 
 
Maria Sokołowska 
 
 
 


